
 : 2007כנס מעלה 

 גליה מאור  -ל לאומי "מנכ הרצוג ו)י'בוז( יצחק – שר הרווחה תמצית הראיון של

 

 80% -לשם הדוגמא . אין ספק שמעורבות של גופים עסקיים למען הקהילה היא דבר נחוץ: י'בוז

, גליה, נשאלת השאלה. מהשירותים של משרד הרווחה מופעלים באמצעות התקשרויות פרטיות

 ? שנו כזה דבר מעורבות בקהילה שהנה נקיית כפיים האם י

בנק לאומי נולד מחזונו של הרצל ולכן לא במקרה אנחנו מחויבים לאחריות חברתית עד : גליה

לכן גם אנחנו . אחריות חברתית זה קודם כל קוד אתי ולכן היינו הראשונים לפרסמו. היום

בבנק של אחריות חברתית היא מלמטה התפיסה . ח הכספי"ח חברתי ביחד עם הדו"מוציאים דו

 . למעלה

רק הבוקר הכרזנו על הסדר היסטורי בנושא של . הממשלה היא ללא ספק גוף מסורבל: י'בוז

כשאתם פועלים למען הקהילה האם האינטרס שלכם טהור או שיש פה עניין . זכויות עובדים

 ?  ביצירת רווחים

אגב זו . קודם עושים והפרסום יבוא אחר כך. יתאנחנו חייבים ומחוייבים למעורבות חברת: גליה

 . אסטרטגיה שעשויה להשתנות

הבעיה היא שעם .  הרווחה היתה נמצאת שנות אור מאחורה–אלמלא התרומה לקהילה : י'בוז

 . השנים התרגלנו למצב שמי שמכתיב את המדיניות זה המגזר השלישי במקום המדינה

אחרת נגרר לסדר ,  מהו סדר העדיפויות הממלכתי–המגזר העסקי זקוק להבנה ולהכוונה : גליה

 . אנחנו צריכים לדעת מהם הצרכים ולאן הולכים הכספים. עדיפויות לא מיטבי

אנחנו .  את תתרמי צעצועים למקלטים שאני אשמיש-זהו אופן שיתוף הפעולה הנחוץ : י'בוז

ועובדים עם פורום הקרנות על , על בניית מאגר מידע, מ"ל משרד רה"מנכ, עובדים עם רענן דינור

בכל מקרה ברור שהממשלה לא יכולה לכפות על המגזר העסקי לאן . נושא סדר העדיפויות

 . לתרום את הכסף

, ככל שלאומי יצליחו יותר; אם כך אנחנו מתקרבים לאוטופיה של שיתוף פעולה בתחום: גליה

 עם –ואם גם תהיה הכוונה של הממשלה , נחנו נסייע יותר לקהילהא, ואנחנו מצליחים יותר

 .  ישראל ייצא נשכר

 


